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Burmistrz Kolbuszowej A (
OS t^ Gr)

szanowny Panie Burmistrzu, . , 1''--/2o*f a 'zz<""24'n t'Z wielkim zaniepokojeniem obsenrvujemy, 2e z przest& miejskiej'nie tytko w naszej
gminie, ale i w calej Polsce znika co raz wiqcej drzew. Wycinka bardzo czqsto jest
prowadzona chaotycznie i trudno dopatrze6 sie w tych dzialaniach logicznego
postqpowania.

Mieszkaricy Kolbuszowej zwracajq uwagQ na prace pzy vtycinaniu drzew na terenie
nale2qcym do Fundacji na Rzecz Rozwoju Kultury Fizyczneji Sportu przy ul.Wolskiej.
Z informacji jakie udalo mi siq pozyska6 wynika, ze mieszkaficy posesji graniczqcych z
terenem wok6l stadionu od strony ul. Krakowskiej skarzyli siq na zacienienie i spadajqce
konary.

Jakie byty jednak powody wycinania zdrowych drzew w innych miejscach tego kompleksu
leSnego, zwa2ywszy na fakt, 2e nie zagra2aly one nikomu?
Drzewa pelniq bardzo wahnq funkcjq w ekosystemie, dlatego tak wazne jest aby byto ich
w naszej przestrzeni miejskiej jak najwiqcej.
Wobec powyzszego skladam wniosek o opracowanie dla gminy Kotbuszowa planu
nasadzefi drzew i podanie do publicznej wiadomoSci informacji o miejscach
przeznaczonych do tych celow.

Jednocze6nie proponujq, aby w przypadkach wystqpowania przez wnioskodawcow o
zgodg na wycinkq drzew na terenach prywatnych, wnioskodawca byl zobligowany do
dokonania nasadzenia zastqpczego na wlasnej dzialce, tub na terenie wskazanym przez
gminq.
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